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Abstract (en)
[origin: CN115844130A] The invention proposes a container for a cosmetic product made of a single plastic material, the container (1) for dispensing
a cosmetic product comprising: a base (2) adapted to accommodate a cup (34) containing the product; a lid (3) rotatable between a position in
which the container (1) is closed and a position in which the container (1) is open, the lid being connected to the base (2) by a first hinge connection
at the rear of the container (1); and a platform (4) capable of rotating and clamping the cup in place in the base. The container further comprises
means for braking the lid (3) when the container is opened and closed and means for braking the platform when the container is opened and closed,
said means for braking the lid (3) when the container is opened and closed being located at the rear of the container (1), the means for braking the
platform when opened and closed are likewise located at the rear of the container.

Abstract (fr)
L'invention propose un réceptacle (1) distributeur de produit cosmétique comprenant :-une base (2) apte à recevoir un godet (34) contenant le
produit;-un couvercle (3) mobile en rotation entre une position de fermeture du réceptacle (1) et une position d'ouverture du réceptacle (1), relié
à la base (2) par une première liaison charnière en partie arrière du réceptacle (1) ;-une plateforme (4) mobile en rotation et maintenant le godet
en position dans la base.Ce réceptacle comporte également des moyens de freinage du couvercle (3) à l'ouverture et à la fermeture, localisés en
partie arrière du réceptacle (1), et des moyens de freinage de la plateforme à l'ouverture et à la fermeture, également localisés en partie arrière du
réceptacle.
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